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Mßd op til Skelskßr Roklubs standerhejsning  

Lßrdag d. 28 marts kl. 15.00. 

 

 Klubbens nye kajak skal dßbes. 

Der vil vÞre kaffe, the og kage efter at standeren er 

hejst til top. Formanden vil uddele pokaler til dem der 

har roet flest km i de forskellige b¬dtyper.  

Tag venner, familie og kommende medlemmer med til 

en hyggelig eftermiddag.  

Hilsen Bestyrelsen  
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¢ŀƪ ǝƭ ƪƭǳōōŜƴǎ ŦƻǊƳŀƴŘ ƻƎ ōŜǎǘȅǊŜƭǎŜ 

 

WŜƎ ƘŀǊ ƴǳ ƘŀƊ ŘŜǘ ǇǊƛǾƛƭŜƎƛǳƳ ŀǘ ōŜƴȅǧŜ ǊƻƪƭǳōōŜƴǎ Ƙǳǎ ƻƎ ƳŀǘŜπ
ǊƛŜƭ ƛ рл ňǊ ƻƎ ǘŀƪ ŦƻǊ ŘŜǘΦ 

WŜƎ ƘŀǊ ƎŜƴƴŜƳ ǝŘŜǊƴŜ ŦňŜǘ Ŝƴ ƳŀǎǎŜ ƎƻŘŜ ǾŜƴƴŜǊ ƻƎ ōŜƪŜƴŘǘŜ ƛ 
ƪƭǳōōŜƴ ƻƎ ǘŀƪ ŦƻǊ ŘŜǘΦ 

WŜƎ ƘŀǊ ŦňŜǘ ŀƭ ŘŜƴ ŦǊƛǎƪŜ ƭǳƊ ƻƎ ŦŀƴǘŀǎǝǎƪŜ ƳƻǝƻƴΣ ǎƻƳ ƧŜƎ ǎŜƭǾ 
ǄƴǎƪŜŘŜ ƻƎ ǘŀƪ ŦƻǊ ŘŜǘΦ 

WŜƎ ƘŀǊ ŀƭǝŘ ƳǄŘǘ ƛƳǄŘŜƪƻƳƳŜƴƘŜŘΣ ƎƻŘǘ ƪŀƳƳŜǊŀǘǎƪŀōΣ ƻƳπ
ǎƻǊƎ ƻƎ ƎƻŘǘ ƘǳƳǄǊ ƻƎ ǘŀƪ ŦƻǊ ŘŜǘΦ 

WŜƎ ƘŀǊ ƻǇƭŜǾŜǘ ǊƛƎǝƎ ƳŀƴƎŜ ŦŜǎǘŜǊ ŀŦ ŜƴƘǾŜǊ ǎƭŀƎǎ ƛ ƪƭǳōōŜƴ ƻƎ ǘŀƪ 
ŦƻǊ ŘŜǘΦ 

WŜƎ ƘŀǊ ƻǇƭŜǾŜǘ ƭŀƴƎǘǳǊŜΣ ŦňŜǘ ŘƛǾŜǊǎŜ ƪǳǊǎŜǊ ƻƎ ǘŀƪ ŦƻǊ ŘŜǘΦ 

WŜƎ ƘŀǊ ŦňŜǘ Ŝƴ ōňŘ ƻǇƪŀƭŘǘ ŜƊŜǊ ƳƛƎ ƻƎ ǘŀƪ ŦƻǊ ŘŜǘΦ 

WŜƎ ƘŀǊ ƴǳ ŦňŜǘ ŘƛǇƭƻƳ ǇňΣ ŀǘ ƧŜƎ ŜǊ ǳŘƴŋǾƴǘ ǝƭ ŋǊŜǎƳŜŘƭŜƳ ƛ 
ƪƭǳōōŜƴ ƻƎ ǘŀƪ ŦƻǊ ŘŜǘΦ 

¢ŀƪ ǝƭ {ǘŜŜƴ ƻƎ ƘŜƭŜ ōŜǎǘȅǊŜƭǎŜƴ ŦƻǊ ŘŜƴ ŬƴŜ ŀƴŜǊƪŜƴŘŜƭǎŜΣ ǎƻƳ 
ŦƻǊ ƳƛƎ ŜǊ ƭŀƴƎǘ ōŜŘǊŜ ŜƴŘ Ŝǘ ǊƛŘŘŜǊǎƭŀƎΦ 

 

aŀƴƎŜ ƘƧŜǊǘŜƭƛƎŜ ǊƻŜǊƘƛƭǎŜƴŜǊ ŦǊŀ Helle  

 

tǎΦ WŜƎ ƘŀǊ ŦǳƴŘŜǘ Ƴƛƴ ŋƎǘŜƳŀƴŘ ƛ ǊƻƪƭǳōōŜƴΣ ƳŜƴ ŘŜƴ ǘŀƪ ǊŜǧŜǊ 
ƧŜƎ ǝƭ Ŝƴ ƭŀƴƎǘ ǝŘƭƛƎŜǊŜ ŦƻǊƳŀƴŘΦ 



Formandens Beretning 2014  

Velkommen til årets GF.  

I år har vi haft vel haft den bedste rosæson nogensinde, Vi roede jo også hele 3 uger længere.  

Standerhejsning - Indvielse af vor nye kajaktilbygning  

Ved standerhejsning startede vi med at døbe en turkajak samt yderligere to børne Havkajakker, de 2 ka-

jakker er nemmere for de unge at håndterer.  

Vi fik yderligere endnu en turkajak lidt efter starten. Vore nye både er blevet flittigt brugt af alle fra de yng-

ste til SuperSeniorerne.  

Forårsrengøringen var et dejligt arrangement, det er rigtigt rart for bestyrelsen, at se hvor mange der er 

villige til at give end hånd med når der skal udføres arbejde for roklubben. Man kan altid regne med jeres 

hjælp bla. til slibning af både og vedligeholdelse af klubhuset inde som ude.  

Vores åben hus arrangementer gav desværre ikke så mange nye medlemmer som vi kunne have ønsket 

os. Vi er stort set samme antal medlemmer som sidste år.  

Der blev i 2014 afholdt et Kajak weekend kursus, hvor antallet var lavere end tidligere, det kan muligvis 

skyldes at vi satte beløbet op sidste år. Der er løbene blevet undervist og frigivet en del medlemmer i 

inrigger og scullere. Jeg vil gerne takke instruktørerne for deres utrættelige indsats.  

Ungdommen har haft begrænset fremgang i sidste sæson. Der er en del drenge i 12 til 15 års alderen og 

en enkelt pige vi kunne godt bruge nogle flere lidt ældre.  

Med hensyn til tilgang af ungdomsroer har vi i det forgangne år haft besøg af en 8. klasse fra Eggeslev-

magle skole hvor de fik prøvet inrigger. Ungdomsskolen har haft sommerskole. Det virkede på dagene 

som de syntes det var sjovt, men desværre har det ikke givet nye medlemmer.  

SÅ er der nogle af jer der kender nogle unge mennesker, så invitere dem med ned på en prøvetur  

Sommerafslutning i juniorafdelingen.  

Vi havde en rigtig hyggelig afslutning for juniorerne hvor også deltagere fra senior afdelingen deltog i for-

skellige konkurrencer med efterfølgende spisning  

Hjertestarter.  

Vi har som krævet af Trygfonden deltaget i repetitionskursus.  

Ture 2014  

I 2014 blev det til flere ture bl.a. Flensborg, Aunø, og København. Disse ture ligger desværre tit i hverda-

gene, jeg vil gerne opfordre til at også det arbejde folk byder ind med forslag til ture, så vi kan finde ud af 

muligheden for at arrangere disse i weekender. Vi forsøgte med Flensborg turen, men der var desværre 

ikke mere end 2 som også kunne på hverdage.  



 

Sikkerhed  

Der har været en hel del træning i makkerredning og selvtræning hen over sommeren, jeg vil gerne takke 

Arne for initiativet vi kommer tilbage til dette under evt.  

Der har ligeledes været øvet kæntringsøvelse med inrigger. Jeg tror at der var mange som fik denne ople-

velse for første gang, det var spændende og udfordrende  

Kanindåb blev det også til i år, da der var stor tilslutning (13). Der har været nogen forbehold hos nogle af 

de ældre kaniner men vi fik tilsyneladende slået hul på bylden forrige år.  

Det kan godt ske at det ikke helt foregik som i de gode gamle dage.  

Men selv de mest kritiske kaniner skiftede mening da de først var døbt.  

Så det er ikke en tradition der bliver afskaffet foreløbig.  

Kaninfesten var velarrangeret med god mad og meget hygge.  

ROJOURNAL  

Det ser ud til at dette at ro journalen nu er lagt på EDB har medført konkurrence om at nå et vist mål og 

måske medført en sund konkurrence mellem medlemmerne.  

Jeg vil samtidig gerne gøre opmærksom på at vore romaskiner også er lagt ind i systemet, for at vi kan få 

et overblik over hvor meget disse bliver brugt.  

Motion  

Der bliver ikke kun roet i klubben. Vi har i løbet af vinteren holdt formen nogenlunde ved lige med de 

ugentlige gåture. Det er også min fornemmelse at vore romaskiner er blevet flittigere brugt i år  

Igen i år har vi anvendt Korsør svømmehal hver onsdag aften, der har desværre ikke været så stor tilslut-

ning til denne træning.  

Klubhus tilbygning  

Jeg er meget stolt over kvaliteten af det arbejde der er udført af de mange som har været med til at skabe 

dette resultat. Jeg takker jeg alle, vi kan være stolte af resultatet  

Vi skal også her takke for de donationer vi har modtaget fra følgende:  

Fonden for Sydbanken, Nordea Fonden, Holsteinborg Fondene Trygfonden, Eltran, OP VVS, MSV samt 

Slagelse kommunes aktivitetsfond.  

Visioner og mål for 2014  

Vi afholdt 3 møder for de tre aldersgrupper som klubben består af med det formål at høre medlemmerne 

hvad de gerne vil have at vi bruger vores tid og penge til. Således at bestyrelsen kunne få nogle klare 

indikationer af hvad vi skal stræbe efter i de kommende sæsoner  



 

 

Vinterroning var der ikke meget af da vejret drillede noget, men pga.. den sene start var der alligevel nog-

le få der begav sig ud i det.  

Km. for dette år:  

Robåd- 22.954  

Flest km. I robåd Vibeke Truelsen 1.300  

Kajak- 11.507  

Flest roet km. Mette Madsen 2.515  

Så alt i alt fik vi roet 34.461 km vi var ialt 108 om at ro disse km  

Medlemmer: dags dato er vi: 141  

Aktive seniorer 103  

Junior 22  

De forskellige aktiviteter der kommer i løbet af kommende sæson kan der læses om i SKROT samt på 

hjemmesiden, ligesom vi løbende vil holde jer underrettet om aktiviteter via e-mail. Så hvis der er nogle 

der ikke modtager mail kan det skyldes at vi ikke har din rigtige mail.  

Ro trøjer. Vi har i år indkøbt ro trøjer vi har stadig et mindre lager af disse så henvend jer til Inge Marie 

hvis i ikke har erhvervet jer en  

Tak til annoncører, sponsorer, bestyrelse og udvalg  

Bestyrelsen. Jeg kan kun udtrykke min glæde ved at være medlem i en bestyrelse hvor alting foregår i en 

god og positiv ånd og at vi får nået resultater som forhåbentlig er til glæde for vore medlemmer.  

Jeg vil også gerne sige tak til vore sponsorer og annoncører som er med til at vores økonomi ser fornuftig 

ud.  

Nu er der nok mange af os, der har fået nok af sne og kulde, og vil ha lidt forår så vi kan få holdt vores 

standerhejsning - så vi igen kan komme på vandet.  

Jeg håber at vi får en god og aktiv sæson i år, med mange aktiviteter i klubben.  

Med en tak til alle de medlemmer der er med til at få Skelskør Roklub til at fungere både med det prakti-

ske og ved at være aktive på vandet, vil jeg slutte og håber at vi får en god og saglig Generalforsamling.  

 

Formanden  



Skelskør Roklub Referat af generalforsamling  

Fredag d. 27. februar kl. 19.00 på Skælskør bibliotek  

Velkomst og valg af dirigent, stemmetællere og referent  

Formanden bød velkommen. Til dirigent blev valgt Max Hansen. Referent blev Anni Nørgaard Jensen. 

Stemmetællere blev Michael Henriksen og Asger Andersen.  

Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt og gav derefter ordet til formanden for 

aflæggelse af beretning.  

Formandens beretning  

Formandens beretning kan ses i bilaget. Beretningen blev godkendt.  

Regnskab  

Kassereren fremlagde regnskabet. Regnskabet kan ses i bilaget.  

Kent Christensen spurgte til hvorfor Bådfonden ikke mere indgår i regnskabet. Kasseren oplyste, at det på 

sidste års generalforsamling blev vedtaget, at bådfonden blev afskaffet.  

Generalforsamlingen godkendte regnskabet.  

Budget og kontingent  

Kassereren gennemgik forslaget til budget. Kontingentet foreslås uændret i forhold til sidste år.  

Kent Christensen spurgte til hvor trykningen af SKROT og porto til omdeling er placeret. Kasseren oply-
ste, at trykningen er placeret under administration. Der søges ikke mere om tilskud til omdelingen af klub-

blad, da bladet omdeles af medlemmerne og portoen er på ca. 170 kr.  

Per Rasmussen roste kasseren for godt arbejde.  

Generalforsamlingen godkendte budget og kontingent.  

Indkomne forslag  

Forslag fra bestyrelsen til ændring af Skelskør Roklubs Kajakreglement  

Arne Binderup fortalte, at baggrunden for ændringerne er ændringer i Dansk Kano- og Kajakforbunds 
regler. Her er det blevet et krav, at de lokale klubber skal have sikkerhedsregler, der lokalt tager stilling til 
hvordan forbundets sikkerhedskrav overholdes. Bestyrelsen har tilrettet Kajakreglementet så det er i over-

ensstemmelse med Dansk Kano- og Kajakforbunds krav. Det samlede forslag kan ses i bilaget.  

Konsekvenserne af de nye regler blev drøftet.  

Det blev bemærket af forbundet stiller krav om at børn og unge skal kunne svømme 300 m., medens der 

er i kajakreglementet er foreslået 600 m. Arne Binderup oplyste, at dette er af hensyn til sikkerheden.  

Konsekvenserne af de nye regler for tur-kajakker blev diskuteret. Reglerne betyder bl.a., at man ikke kan 
sejle til Agersø i tur-kajak Kent Christiansen spurgte om betydningen af reglerne, hvis en turkajak følges 

med en Havkajak. Arne Binderup svarede, at dette ikke er tilladt ifølge bestyrelsens forslag.  

Kent Christiansen, Søren Hansen, Hans Albrechtsen og Kristiane Kristiansen efterlyse større fleksibilitet, 
således at der bliver taget hensyn til kajakroerens færdigheder i forhold til roning i turkajak. Michael Hen-

riksen forslog om man kan indføre en mulighed for dispensation for reglerne.  



Per Rasmussen anførte, at reglerne i forhold til §9 om hvilket udstyr der skal medtages på langtur i nogle 

tilfælde vil virke meget stift, fx ved ro tur på Tryggevælde å, hvor en del af udstyret virker overflødigt.  

Debatten endte med et ændringsforslag fra bestyrelsen ved at tilføje af §10, stk. 7: Ro chefen kan dispen-

sere for visse krav om bådtype og udstyr.  

Søren Hansen undrede sig over, at der i §3, stk. 1 står at man skal være 12 år for at opnå kajakret samti-
dig med at der i §17, stk. 1 står hvilke krav der gælder for børn og unge under 13 år. Arne Binderup oply-

ste, at det er en trykfejl. Der skal stå 12 år begge steder.  

Forslag fra Nanna Christensen og Kristiane Christiansen:  

Forslag 1: ændring af §1 stk.1 til Foreningens navn er Skælskør Ro- og Kajakklub  

Forslag 2: ændring af§1 stk. 1 til Foreningens navn er Skælskør Kajak- og Roklub  

Kristiane Christiansen forklarede baggrunden for forslaget. Forslagsstillerne synes at klubbens navn skal 

afspejle de bådtyper der roes i.  

Per Rasmussen bemærkede, at i 2017 fylder klubben 100 år. Det har på tidligere generalforsamlinger 

været talt om, at man kan beholde navnet indtil klubbens 100 års dag og derefter skifte navn.  

Her fulgte en drøftelse af om det er muligt at aftale på en generalforsamling, at klubben beholder sit navn 
indtil 2017, herunder blev det fremført, at alle har ret til at stille forslag til generalforsamlinger uanset hvad 
der tidligere er vedtaget. Kristiane Christiansen tilkendegav, at hun og Nanna Christensen vil blive ved 

med at fremføre forslagene.  

Efter drøftelsen besluttede Kristiane Christiansen, at trække forslaget tilbage. Nanna Christensen var ikke 

tilstede.  

Valg:  

Steen Henriksen blev genvalgt som formand  

Inge-Marie Nielsen blev genvalgt til bestyrelsen 

Thomas Elmann blev genvalgt til bestyrelsen.  

Rene Kock-Jensen blev valgt til bestyrelsen.  

Max Hansen blev genvalgt til materialeforvalter.  

Else Rasmussen blev genvalgt til FONU  

Asger Andersen blev genvalgt til Husforvalter.  

Per Rasmussen blev genvalgt til revisor  

Ulrik Andersen blev genvalgt til Revisorsuppleant.  

Eventuelt : 

Formanden roste Helle Frederiksen og Erna Hoffmann for langt medlemskab og udnævnte dem til æres-

medlemmer. Begge har været medlemmer i over 50 år.  

Per Rasmussen roste Erik Mejsner for sit flotte arbejde med medlemsbladet SKROT.  



 

Else Rasmussen spurgte til hvorfor generalforsamlingen afholdes en fredag i stedet for en hverdag. Be-

styrelsen lovede, at tage temaet op.  

Sikkerhedsskemaet òsikkerhed p¬ vandetò er et redskab, hvor medlemmerne selv registrerer de rednings-

øvelser de har gennemført. I år har Søren Hansen som den eneste gennemført alle 13 sikkerhedsøvelser. 

Stor ros til Sßren, der udnÞvnes til òKlubmester i sikkerhedò.  

Formanden roste Arne Binderup for sit store arbejde med sikkerhed i klubben.  

Søren Hansen informerede om, at ungdomsinstruktørerne holder pause fra funktionen. Begrundelserne er 

travlhed i privatlivet. Dog blev det også nævnt, at de unge menneskers manglende respekt for afmelding/

tilmelding til træning ikke har været motiverende for arbejdet. Søren Hansen fremhævdede, at de 3 fortsat 

gerne vil afholde kajakkurser og medvirke til sikkerhedsøvelser.  

Dette gav anledning til en drøftelse af fremtidige muligheder. Hans Albrechtsen foreslog, at bestyrelsen 

afviklede et møde på samme måde som medlemsmøderne, der blev afholdt i foråret 2014. Samtidig tilbød 

han at medvirke til at finde en løsning på instruktørproblemet.  

Forskellige muligheder blev nævnt, herunder at etablere en turnusordning blandt de erfarne kajakroere, 

uddanne nye instruktører blandt ungdomsroere eller seniorer og at søge hjælp i naboklubberne.  

Formanden takkede de 3 ungdomsinstruktører for det store arbejde de har gjort og udtrykte et ønske om 

at de efter en pause vender tilbage som instruktører.  

Formanden takkede Hans Albrechtsen for tilbuddet om at medvirke til at finde en løsning. Bestyrelsen vil 

snarest tage fat på at finde en løsning på problemet med mangel på instruktører.  

Efterfølgende takkede dirigenten for god ro og orden og hævede mødet.  

Bilag  

 

 

 

 

 

Referent Anni Nørgaard Jensen  

 

.ƛƭŀƎ ƪŀƴ ǎŜǎ ƛΥ 

 

 

 

 

Skelskør Roklubs nye Kajakreglement  kan ses på vores hjemmesiden. 




